



## IAOM Eurasia Conference and Exhibition Postponed

We wish you, your families and colleagues to be healthy and safe in these days when we are going through a difficult period again with the Omicron variant, which has emerged due to the unexpectedly increasing cases all over the world after the New Coronavirus (COVID-19) epidemic.

As the Eurasia Directorate of the International Operational Millers Association, we have been working for a long time to hold our Conference and Exhibition in Istanbul on February 10-13, 2022 in order to facilitate the supply of flour, our main food source, and to establish an effective communication with our colleagues and suppliers. We were waiting for.

As known; Necessary warnings and recommendations against the Omikran epidemic, which is seen all over the world and spreading rapidly, were received and put into practice by the Turkish Ministry of Health and the public authority. After the meeting of the Board Members of the Ministry of Health on January 5, it was estimated that the Omicron variant would reach the highest level in the world and in Turkey in mid-February.

In Turkey as well as in the world; in addition to measures such as distance, mask and hygiene rules, measures such as working from home, gradually organizing educational activities, limiting social life for temporary periods are considered. Recommendations and evaluations are now made for the postponement of collective events such as conferences, exhibitions and meetings.

In line with the conditions and practices of the Exhibition Center where the meeting will be held, we have reluctantly postponed our meeting to **19-22 May 2022**, to be held again at the Lutfi Kırdar Congress and Exhibition Center.

We would like to thank you for your cooperation and support in this matter, and we would like to emphasize the necessity of continuity. We hope that you and your family, relatives and colleagues are in good health and safety. Please do not hesitate to contact us for all kinds of support, needs and cooperation.

Regards.

**Dr. Eren Günhan Ulusoy**  
Director  
IAOM Eurasia

**Vural Kural**  
Executive Secretary  
IAOM Eurasia

---

**Uluslararası Operasyonel Değirmenciler Birliđi Avrasya Bölgesi**

**İçerenköy Mah. Umut Sokak AND Plaza No:10-12 Kat: 18 Kozyatađı, Ataşehir, İstanbul - TURKEY**

**T: 0216 594 58 26 F: 0216 594 57 99 C: 0533 281 43 12 [vuralkural@iaom-eurasia.info](mailto:vuralkural@iaom-eurasia.info) • [www.iaom-eurasia.info](http://www.iaom-eurasia.info)**



## IAOM Avrasya Konferans ve Sergisi Ertelendi

Yeni Koronavirüs (COVID-19) salgını sonrası, beklenmedik şekilde tüm Dünyada artan vakalar sebebiyle ortaya çıkan Omikron varyantı ile tekrar zor bir dönem geçirdiğimiz şu günlerde sizlerin, ailelerinizin ve çalışma arkadaşlarınızın sağlıklı ve güvenli bir durumda olmanızı diliyoruz.

Uluslararası Operasyonel Değirmenciler Birliği Avrasya Direktörlüğü olarak temel besin kaynağımız un tedarikinde kolaylık sağlamak, meslektaşlarımız ve tedarikçilerimiz ile etkili bir iletişim kurabilmek için çalışmalarımıza devam etme amacıyla 10-13 Şubat 2022 tarihlerinde İstanbul'da Konferans ve Sergimizi yapmak için uzun süredir çalışmalarımızı sürdürdük ve sizi misafir etmek için beklemeye başlamıştık.

Ancak toplantımızın uluslararası niteliği gereği, Dünyada bazı ülkelerin uyguladıkları seyahat yasakları ve düzenlemeleri nedeniyle toplantımıza katılmayı düşünen gerek proje ortaklarımızın gerekse katılımcılarımızın gelemeyeceği ve endişelendiklerini öğrenmiş bulunmaktayız.

Bilindiği üzere; tüm Dünyada görülen ve hızla yayılan Omikron salgınına karşı gerekli uyarılar ve tavsiyeler Türkiye Sağlık Bakanlığı ve kamu otoritesi tarafından alınmış ve uygulanmaya konulmuştur. Sağlık Bakanlığı Kurul Üyelerinin 5 Ocak tarihinde yaptığı toplantısı sonrasında Omikron varyantının Dünyada ve Türkiye'de şubat ayı ortalarında en üst seviyeye ulaşacağı tahmini yapılmıştır.

Dünyada olduğu gibi Türkiye'de de mesafe, maske ve hijyen kuralları gibi tedbirlerin yanı sıra iş yerlerin evden çalışması, kademeli olarak eğitim faaliyetlerinin düzenlenmesi, sosyal hayatın yeniden geçici süreler için sınırlandırılması gibi tedbirler düşünülmektedir. Kalabalık gruplar olarak Kongre, Sergi, Toplantı vb. etkinliklerin ertelenmesine yönelik olarak tavsiyeler ve değerlendirmelerde yapılmaktadır. Toplantının yapılacağı Sergi Sarayı koşulları ve uygulamaları doğrultusunda tekrar Lütfi Kırdar Kongre ve Sergi Sarayında yapılmak üzere, toplantımızı istemeyerek **19-22 Mayıs 2022** tarihlerine ertelemiş bulunmaktayız.

Bu konudaki iş birliğiniz ve destekleriniz için teşekkür eder, devamlılığın gerekliliğini belirtmek isteriz. Umuyoruz ki aileniz, yakınlarınız ve meslektaşlarınızla sağlık ve güven içinde olursunuz. Her türlü destek, ihtiyaç ve iş birliği için lütfen bizimle iletişim kurmakta tereddüt etmeyiniz.

Saygılarımızla,

**Dr. Eren Günhan Ulusoy**  
Direktör  
IAOM Avrasya

**Vural Kural**  
İcra Sekreteri  
IAOM Avrasya

**Uluslararası Operasyonel Değirmenciler Birliği Avrasya Bölgesi**

İçerenköy Mah. Umur Sokak AND Plaza No:10-12 Kat: 18 Kozyatağı, Ataşehir, İstanbul - TURKEY

T: 0216 594 58 26 F: 0216 594 57 99 C: 0533 281 43 12 [vuralkural@iaom-eurasia.info](mailto:vuralkural@iaom-eurasia.info) • [www.iaom-eurasia.info](http://www.iaom-eurasia.info)



## Конференция и выставка ИАОМ Евразия перенесена

Мы желаем вам, вашим семьям и коллегам быть здоровыми и в безопасности в эти дни, когда мы снова переживаем сложный период с вариантом Омикрон, который появился из-за неожиданного увеличения случаев во всем мире после Нового Коронавируса (COVID- 19) эпидемия.

Как Евразийский директорат Международной ассоциации операционных мельников, мы уже давно работаем над проведением нашей конференции и выставки в Стамбуле 10-13 февраля 2021 года, чтобы облегчить поставки муки, нашего основного источника питания, и наладить эффективную коммуникацию с нашими коллегами и поставщиками. Мы ждали.

Как известно; необходимые предупреждения и рекомендации против эпидемии омикрон, которая наблюдается во всем мире и быстро распространяется, были получены и реализованы Министерством здравоохранения Турции и органами государственной власти. После заседания членов коллегии Минздрава 5 января было подсчитано, что вариант «Омикрон» достигнет самого высокого уровня в мире и в Турции в середине февраля.

В Турции, а также в мире; в дополнение к таким мерам, как дистанция, маски и правила гигиены, рассматриваются такие меры, как работа из дома, постепенная организация образовательных мероприятий, ограничение социальной жизни на временные периоды. Даны рекомендации и оценки по переносу коллективных мероприятий, таких как конференции, выставки и встречи.

В соответствии с условиями и практикой выставочного центра, где будет проходить встреча, мы неохотно перенесли нашу встречу на **19-22 мая 2022** года, чтобы снова провести ее в Конгрессно-выставочном центре Лютфи Кырдар.

Мы хотели бы поблагодарить вас за ваше сотрудничество и поддержку в этом вопросе, и мы хотели бы подчеркнуть необходимость преемственности. Мы надеемся, что вы и ваша семья, родственники и коллеги в добром здравии и безопасности. Пожалуйста, не стесняйтесь обращаться к нам для всех видов поддержки, потребностей и сотрудничества.

С Уважением.

Доктор Эрен Гюнхан Улусой  
Директор  
ИАОМ Евразия

Вурал Курал  
Исполнительный секретарь  
ИАОМ Евразия